
Referat fra FAU-møte 04.12.2024:  

Til stede:   

Thomas Rektor  

Karl  1. klasse  

Magnus  1. klasse  

Jone  2. klasse  

Elise  3. klasse  

Kristin  3. klasse  

Laila 4. klasse  

Claudia 5. klasse 

Ellen  5. klasse  

Audun  6. klasse  

Annicka 6. klasse 

Susanne  7. klasse  

 

 

Ikke til stede:   

Lars  2. klasse  

Ingvild  4. klasse  

Line  7. klasse  

 

Referent:  

Ellen 5. klasse 

 

 

 

1. Skolens ledelse har ordet;  

a. Er det noen mulighet for å se skolens årsregnskap – både for tidligere år/når dette er klart 

for 2024? FAU ønsker å få tilsendt regnskap og budsjett for skolen og AKS. 

- FAU har i utgangspunktet ingenting med skolens økonomi. Dette ligger under 

driftsstyrets mandat. Rektor gir allikevel en kort gjennomgang av tallene hittil i 

2024 i dagens møte;  

¤ skolen ender på et merforbruk på MNOK 1,4 i 2024 mot MNOK 2,5 i 2023. 

Forbedringen skyldes i hovedsak to langtidssykemeldinger hos ansatte som har 

redusert lønnskostnadene i 2024. Det er lyst ut en ny stilling i denne 

forbindelse – med ønsket tiltredelse i 2025.    

¤ Aks ender på mindreforbruk TNOK 300  

 



- Fokus på å holde budsjett i størst mulig grad.  

Ref. saker i media vedr. skolenedleggelser; man har ikke blitt forespeilet at Jeriko 

Skole inngår i noen planer om nedleggelse.  

- Budsjett 2025; budsjettmøte i uke 50 – vedtas i driftsstyre i januar 

- Årsregnskap/årsrapport for 2024, frist 15. mars 2025  

- Årsrapport – kan etterspørres hos Oslo Kommune  

 

 

b. Er de nasjonale prøvene klare for sammenligning? FAU ønsker en gjennomgang av tallene 

og hva de ulike nivåene innebærer 

De nasjonale prøvene blir gjennomført på høsten, for 5. klasse.  

Nasjonale prøver er elektroniske prøver i lesing, regning og engelsk.  

Det tar inntil 90 minutter å løse en prøve i lesing og regning, og inntil 60 minutter å løse en 

prøve i engelsk.  

 

Resultatene fra prøven deles inn i 3 nivåer;   

- Nivå 1: under forventning  

- Nivå 2: som forventet  

- Nivå 3: over forventning  

Jeriko Skole gjorde det bra på de nasjonale prøvene i år;  

- høyere score enn gjennomsnittet i hele landet  

- lik score som sammenligningsgruppen i Oslo for lesing og regning, og høyere 

score enn sammenligningsgruppen i Oslo for engelsk 

Jeriko skole bruker ikke de nasjonale prøvene som kartleggingsverktøy, da de har andre 

verktøy som de mener er mer effektive til å følge opp elevenes behov.  

 

c. FAU ønsker informasjon om hva slags kurstilbud / tilbud helsesykepleier kan gi til elevene / 

foresatte på skolen 

• Faste tilbud fra skolehelsetjenesten;  

1. klasse: skolestartundersøkelse med lege og sykepleier  

2. klasse: tilbud om vaksine mot difteri/ stivkrampe/ kikhoste/polio 

3. klasse: vekt- og høydemåling. Råd og veiledning 

6. klasse: tilbud om vaksine mot meslinger, kusma og røde hunder (MMR-vaksine) 

7. klasse: tilbud om vaksine mot humant papillomavirus  (HPV) for jenter og gutter (2 

doser) 

 

• I tillegg blir det holdt undervisning i kosthold og pubertet 



 

 

• FAU har tidligere spurt om mulighet for skilsmissegrupper, dvs. grupper som gir barna 

mulighet til å snakke om samlivsbrudd med andre som opplever det samme, og med 

andre voksne enn foreldrene. Helsesykepleier på Jeriko Skole har ikke underliggende 

kurs for å kunne arrangere slike grupper, men det skal være andre i Bydel Alna som 

kan gjennomføre dette. Susanne sjekker ut muligheten for dette.  

 

• FAU lurer på om det er mulighet for at helsesykepleier kan arrangere samtalegrupper 

i klassene; «jentegrupper» og «guttegrupper». Dette skal det være gode muligheter 

for – dersom det er interesse for dette kan det sendes mail til helsesykepleier ved 

skolen, med kontaktlærer og rektor på kopi.  

 

• Helsesøster er ikke ansatt på skolen, men det er en ressurs som foreldre på skolen 

gjerne kan kontakte ved spørsmål.  

 

• Mange av barna gruer seg til veiingen på skolen. FAU er kritiske til at tilbakemeldinger 

om høyde/vekt tas foran barna ved veiing og måling. Dette er tilbakemeldinger som 

bør gå direkte til foreldrene, og ikke gjennom barna. Rektor har tatt opp dette med 

bydelen tidligere.  

 

• Skolelegen har akkurat sluttet i bydelen. Rektor vet ikke om det er tilsatt noen ny 

skolelege enda.  

 

• FAU ønsker er informasjon om hvilke muligheter av organisasjoner og liknende som 

kan holde innlegg i klassene/ for foreldre om forskjellige relevante problemstillinger. 

Det kom innspill om følgende organisasjoner;  

 

- Robust  

- Voksne for barn  

- ADHD Norge  

FAU kartlegger hvilke klasser som trenger bistand, og tar kontakt med Thomas som 

kan ta det videre for å kunne få noen av disse organisasjonene til å evt. komme på 

skolen og snakke i klassene.  

Fagsenteret kan også holde kurs for foresatte. Det var interesse i FAU for en innføring 

i programmet International Child Development Programme (ICDP). Dette er et enkelt 

helsefremmende og forebyggende program som har som mål å styrke omsorgen og 

oppveksten for barn og unge.  

 



Det ble foreslått å arrangere en «åpen kveld» der fagsenteret presenterer 

programmet, og der det vil være mulighet å stille spørsmål. Rektor var positiv til at 

de kan ha noen ansatte på AKS slik at foreldre uten barnepass også har mulighet til å 

komme.  

 

Laila sjekker med fagsenteret.  

Forslag til dato: onsdag 5. februar kl. 17:30.  FAU-møte vil evt. utgå denne dagen.  

 

d. Referater fra Driftsstyret – finnes det en lenke til skolens hjemmeside hvor de kan finnes? 

(Valg av representant til Driftsstyret?) 

- Ligger nå ute på skolens hjemmesider.   

 

e. TV-titting på AKS (Hva er AKS sitt syn på TV-titting sett opp mot AKS sine visjoner? Er dette 

noe som ses på som en såkalt læringsstøttene aktivitet? Jeg synes det er flott at barna har 

valgfrihet med tanke på hva de har lyst til å gjøre, men jeg mener det også bør følge med 

restriksjoner når det gjelder dette. Jeg er helt sikker på at barna syns det er topp med Alvin og 

gjengen og annen skjermunderholdning, men som forelder har jeg motforestillinger. At det 

forekommer i forbindelse med avslutninger eller andre planlagte «kosedager» er selvsagt 

ikke noe problem, men vi synes ikke TV-titting bør ta særlig stor plass i AKS-hverdagen. Vårt 

barn forteller ofte om TV-titting flere ganger i uka, og det syns vi er for mye.) 

Skjerm brukes hovedsakelig til;  

- Matpauser  

- Kinodager  

- Kosedager  

 

Rektor mener det ikke er mye TV-titting på Aks.  

 

Det er et pedagogisk verktøy de bruker, og hvis noe skal begrenses må dette gjøres 

hjemme. Brukes i overganger for å roe ned barna.  

 

FAU viste til  skjermbrukutvalgets rapport som ble avlevert i november 2024.  

Det oppfordres til at skolens ansatte gjennomgår dette. Her fremkommer det blant 

annet at det anbefales at skjermbruk under måltider på blant annet skole og i 

skolefritidsordningen bør unngås.  

 

 

Lenke til mer informasjon;  

Skjermbrukutvalget 

https://skjermbrukutvalget.no/


 

2. Temakveld på våren? 

FAU ønsker mer informasjon om hvilke muligheter av organisasjoner og liknende som 

kan holde innlegg i klassene/ for foreldre om forskjellige relevante problemstillinger. 

Det kom innspill om følgende organisasjoner;  

 

- Robust  

- Voksne for barn  

- ADHD Norge  

FAU kartlegger hvilke klasser som trenger bistand, og tar kontakt med Thomas som 

kan ta det videre for å kunne få noen av disse organisasjonene til å evt. komme på 

skolen og snakke i klassene.  

Fagsenteret kan også holde kurs for foresatte. Det var interesse i FAU for en innføring 

i programmet International Child Development Programme (ICDP). Dette er et enkelt 

helsefremmende og forebyggende program som har som mål å styrke omsorgen og 

oppveksten for barn og unge.  

 

Det ble foreslått å arrangere en «åpen kveld» der fagsenteret presenterer 

programmet,  der det også vil være mulighet for å stille spørsmål. Rektor var positiv 

til at de kan ha noen ansatte på AKS slik at foreldre uten barnepass også har mulighet 

til å komme.  

 

Laila sjekker med fagsenteret.  

Forslag til dato: onsdag 5. februar kl. 17:30.  FAU-møte vil evt. utgå denne dagen.  

 

3. Tanker, ideer, forslag 

- Driftsstyret - skal det nye representanter inn i år?  

Gry og Kristin skal ut på valg i år;  

Claudia undersøker hvorvidt Gry ønsker å sitte en periode til. Resultat: Gry ønsker å 

fortsette i DS.  

Kristin ønsker å sitte en periode til.  

 

- Lysfest 12. desember og innsamling av lego:  

Rektor håper flest mulig kommer på lysfesten 12. desember.  

Det har pågått et legoprosjekt de siste ukene, som skal presenteres for foresatte 

under lysfesten.  

 



Legoen til dette prosjektet er lånt av Bogstad skole. Rektor ønsker å starte et eget 

lego-prosjekt; samle inn lego i klassene - slik at de ikke er avhengige av å låne dette 

ved senere anledninger.  

 

FAU er positive til dette. Thomas skal lage et infoskriv som FAU kan dele med sine 

klasser.  

 

- Samarbeid med Lindeberg Skole 

Rektor bekrefter at det jobbes for et godt samarbeid med Lindeberg Skole, slik at det 

vil være en god overgang mellom Jeriko og Lindeberg.  

 

FAU-representanter fra 7. klasse undersøker muligheten for at foreldre også kan bli 

bedre kjent på tvers av skolene før oppstart på ungdomsskolen.  

 

 

 

4. Neste FAU-møte  

Neste møte: 15. januar 2024 kl. 17:30 (møtet utsettes en uke pga. at opprinnelig 

dato, 8. januar, kommer tett opp mot juleferie) 

 

 


